

Title (en)  
Apparatus for dressing and taking care of the hair.

Title (de)  
Haarpflege- und Frisiergerät.

Title (fr)  
Appareil pour coiffer et soigner les cheveux.

Publication  
**EP 0043907 A2 19820120 (DE)**

Application  
**EP 81104121 A 19810529**

Priority  
DE 3026263 A 19800711

Abstract (en)  
1. Curling means for shaping, setting and combing the hair with a heating rod (1) fixed to a handle (9) and a curling member which can be placed on the heating rod (1) and whose casing has openings (28), at which strands of hair wound onto the same come zonally into direct contact with the heating rod (1) and which on casing parts between the openings (28) carries radial projections in the manner of prongs, pins or bristles, characterised in that the curling member has long, coarse projections (23) and between these also short, fine projections (19, 20, 21), the coarse projections (23) projecting by a multiple over the fine projections (19, 20, 21) with respect to their length and thickness.

Abstract (de)  
Bei einem Haarpflege- und Frisiergerät mit einem zylindrischen Heizstab (1) mit innen liegender Heizpatrone (2) und einem Griffteil (9) ist ein im wesentlichen hohlzylindrischer Wickelkörper vorgesehen, der auf den Heizstab (1) aufschiebbar ist und der auf seinem Umfang verteilt angeordnete Schlitzte, Durchbrüche oder Öffnungen (28) aufweist, die es der auf dem Wickelkörper aufgewickelten Haarsträhne gestattet, abschnittsweise in unmittelbare Berührung mit dem Heizstab (1) zu gelangen, wobei die zwischen den Schlitzten (28) verbleibenden Stege (14, 15, 16) mit sich etwa radial nach außen zu erstreckenden Zinken, Zapfen oder Borsten (19, 20, 21) ausgestattet sind. Um zu verhindern, daß der Wickelkörper unbeabsichtigt vom Heizstab (1) rutscht, ist der Wickelkörper mit sich in Längsrichtung erstreckenden federnden Rastgliedern (24, 25) versehen, mit denen er in entsprechende Öffnungen im Griffteil (9) einrastet.

IPC 1-7  
**A45D 1/18**

IPC 8 full level  
**A45D 1/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A45D 1/18** (2013.01)

Cited by  
US4829155A; US4866249A

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0043907 A2 19820120; EP 0043907 A3 19830518; EP 0043907 B1 19860305**; AT E18340 T1 19860315; DE 3026263 A1 19820204; DE 3173967 D1 19860410; ES 503868 A0 19820616; ES 8205350 A1 19820616

DOCDB simple family (application)  
**EP 81104121 A 19810529**; AT 81104121 T 19810529; DE 3026263 A 19800711; DE 3173967 T 19810529; ES 503868 A 19810710